
Statutární město Brno

Městská část Brno -  Líšeň

určeno pro jednání Rady MČ Brno -  Líšeň

Zápis z jednání Kom ise bezpečnosti RMČ č. 9/2021, ze dne 13.12. 2021, konané pro ÚM Č Brno - Líšeň.

Forma uspořádání Kom ise: jednán í v malé zasedací m ístnosti RMČ

Přítomni: Bohumír Myslín, M ilos lav Čada, Zdenka Procházková, Lubomír Rolnický, Jan Brtník, Petr Nečesánek 

Nepřítomni: 0

Body jednán í Kom ise bezpečnosti

1. Schválení znění zápisu z jednání Bl< č.8. ze dne 8.11.2021.
Pro : 6 -  Proti : 0 -  Zdržel se : 0

2. Předseda kom ise Ing. Bohum ír Myslín, obdržel od vedoucího MP B rno -východ , statistiku jednotlivých případu 
událostí v městské části Brno -  Líšeň za měsíce listopad 2021. Předseda Komise tuto statistiku přednesl členům 
BK, kdy se členové Komise se mohli vyjadřovat k jednotlivým případům.

3. Předseda Komise, zam luvil term íny pro jednáni Komise bezpečnosti v roce 2022
Měsíc/ den: leden 3, únor 14 (VS), březen 14(VS), duben 4, květen 16, červen 20, září 12, říjen 10, listopad 
7, prosinec 5. 2022. Čas začátku jednání Komise bezpečnosti, vždy v 17:00 hod. M ísto v malé zasedací 
místnosti RMČ. Z důvodu souběžné obsazenosti malé zasedací m ístnosti, bude Komise v měsíci únor a 
březen vedena ve velkém  sálu RMČ (VS).

4. Komise bezpečnosti byla oslovena místopředsedou Komise dopravy p. Matějem Chmelou, aby se připojila 
k projednání nedostatečného osvětlení a zabezpečení pořádku v podchodě pod vozovkou při ZŠ 
Novolíšeňská. Předseda Komise bezpečnosti danou záležitost osobně projednal s ředitelem ZŠ Mgr. Josefem 

Novákem a tento požadavek by zanesen do zápisu zjednán í Komise bezpečnosti.

5. Členka Komise, paní Procházková, vznesla podnět na řešení nespokojenosti v rámci kvality, četnosti při 

vykonávání Z im ní údržby na ulici Houbalova. Následně se na podnět paní Procházkové, přihlásili i další 
členové KB, a to se stejnou stížností na Zimní úklid, a to při ulicích Otiskova, Konrádova, Horníkova, 
Podbělova atd. Členové Komise bezpečnosti, tím to žádají Radu MČ o sjednání nápravy směrem na 

společnosti zabezpečující tento úklid pro městskou část.

6. Předseda Komise bezpečnosti, předložil a přednesl členům Komise nový Jednací řád komisí RMČ.
V návaznosti na předložený materiál, provedli členové Komise podpis v rámci seznámení se s tímto Jednacím 
řádem z Listopadu 2021.

7. Komise bezpečnosti, bude nově mj. v návaznosti na nový Jednací řád, rozšířena o stálého hosta Komise.

8. Následující jednán í Kom ise bezpečnosti č. 1/2022 je stanoveno na den 03. 01. 2022 v 17,00 hod.

/
M ilos lav Čada

M ístopředseda Komise bezpečnosti RMČ

Ing. Bohum ír Myslín 

předseůa Kómise bezpečnosti RMČ


